
                                  P R O T O K Ó Ł  Nr  

 
z posiedzenia Zarządu Osiedla Komorów, które odbyło się w dniu. 23.11.2007 

w Szkole w Komorowie 
 
 
Obecni: W. Asiński, K. Czarnocki, , M. Dobraczyńska-Kozarska,       B. Obłąkowski ,  
Z. Kowalewicz, G. Pieścik-Bojarska,  M. Połowicz,  I. Wardal                    
 
 
                                               Porządek dzienny 

 
1. Informacja p. B.Obłąkowskiego  o Uchwale Rady Gminy z 1999 r. 
2. Opinia prawna na temat terenu przy al.Kasztanowej w Komorowie 
3. Modernizacja Al. M.Dąbrowskiej 
4. Wolne wnioski 
 
Ad.1 
Pan Obłąkowski przedstawil problem dotyczący sprzecznej z prawem  zabudowy doliny 
Utraty pomiędzy ul. Turystyczna a korytem rzeki. 
Po obszernej dyskusji postanowiono wystosować pismo do Wójta Gminy z pytaniem o 
wyjaśnienie powyższej sprawy . 
 
Ad.2 
Zarząd postanowił zredagować pismo do Wójta z prośbąa o powołanie niezależnego 
autora opinii prawnej tego terenu. 
 
Ad.3 
Członkowie Zarządu przy 1  głosie wstrzymującym się i 2 nieobecnych członkach  wyrazili 
zgode na poparcie Wniosku Radnych Komorowa skierowanego do Starosty w Pruszkowie 
i do Wojta w sprawie modernizacji Al. M.Dąbrowskiej. 
 
Ad.4 
Zarząd zaakceptował wniosek o przyznanie z budżetu 2.000 zł na akumulator do 
monitoringu Szkoły. 
Pan Asiński przekazał Wójtowi rozplanowanie budżetu. 
Zarząd poparł pismo w sprawie pozwolenia na sprzedaż piwa w sklepie przy Al. 3 Maja 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                  Przewodniczący Zarządu 
 
 
                                                                                       /Wojciech Asiński/ 
 
 
 
 
Protokolowała: 
G.Pieścik-Bojarska 


